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PROGRAM SCHŮZE

1) Zahájení zasedání – seznámení s programem schůze a jeho schválení
2) Informace ze školy – zpráva paní ředitelky
3) Příspěvky pro Radu rodičů na školní rok 2024/2025
4) Čerpání rozpočtu na školní rok 2024/2025
5) Sociální fond na školní rok 2024/2025
6) Projekt „Školní zahrada“ – aktuální stav a schválení příspěvku
7) Schválení příspěvků na ocenění deváťáků
8) Činnost Rady rodičů ve školním roce 2024/2025 – uskutečněný jarmark a 

příprava plesu
9) Projednání a schválení příspěvku na tiskové materiály a hygienické potřeby
10) Diskuse – různá témata
11) Plán příštího zasedání – červen 2025

Aneta Janíčková



Informace ze školy

► Aktuální Informace od paní ředitelky 

►Mgr. Bc. Andrea Kroftová

Mgr. Bc. Andrea Kroftová



Příspěvky pro Rady rodičů  
školní rok 2024/2025

► Stav bankovního účtu je k dnešnímu dni: 600 992,81 
CZK 
►413 645,68 CZK na spořícím účtu

► Na příspěvcích do dnešního dne přišlo 413,5 tis.
► zaplatilo 827 rodičů (75%)

►Děkujeme za dodatečnou apelaci (před upozorněním byla 
úspěšnost 71% co je o 30 příspěvků navíc a tedy 15 000) 

Lenka Neuvirtova



Čerpání 
rozpočtu

Lenka Neuvirtova



Stav sociálního fondu

► Zůstatek sociálního fondu k 1.9.24   35 954,70

► Příjmy na účet         5 330,00

► Příjmy jarmark         2 306,00

► Dotace ze zdroju RR (schváleno na min. zasedání)   30 000,00

► výdaje          2 000,00

► Zůstatek sociálního fondu k 23.2.25   71 590,70

► Výdaje:

► obědy   -2 000,00

Lenka Neuvirtova



Projekt školní zahrada 
► Potřeba přispět škole na další etapu přestavby a zařadit částku do hlasování

Aneta Janíčková



Ocenění žáku za mimořádnou pomoc 
spolužákovi 

► Skupina žáků nebyla lhostejná a iniciovala pomoc
spolužákovi, který si již sám nevěděl rady. Pomoc
byla naléhavá a přišla právě včas

► Chceme, aby si děti odnesly ponaučení o významu
pomoci druhým, zvláště v dnešní době, a aby věděly, 
že ti, kdo pomáhají, nejsou přehlíženi

Aneta Janíčková



Vánoční Jarmark 

► Jarmark byl velice úspěšný

► Žáci aktivně účastnili

► Vysbíralo se celkem přes 149 tisíc a přes QR kódy účtu 
RR se vybralo kolem 16tisic. 

► RR měla stánek s kávou a informacemi o činnosti RR.  
Vybírala na Sociální fond. Vybrala krásných 2 306 Kč, za 
což moc děkujeme. 
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Mini-granty

►Opakovaně jsme na ně upozornili p. ředitelku s 
prosbou o distribuci

► Bylo nám deklarováno že o této možnosti ví, možná 
jen nejsou nápady mezi dětmi

►Nebudeme polevovat, ale možná to zůstane jako 
takový tichý společník 

Aneta Janíčková



Ples

► Termín: 21.3.2025
► Lokace: tělocvična „Chlupovky“
► Program: vystoupení zpěvačky a DJ
►Občerstvení: Nealko nápoje, chlebíčky, a různé pochutiny
► Tombola: věcné ceny z darů pro tuto událost
►RR se podílí na plese jako dozor
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Schválení příspěvků 

► Poskytnutí finančního příspěvku na tiskové materiály a 
hygienické potřeby pro jednotlivé třídy

►Cílem je zajistit dostatečné vybavení pro výuku i hygienu 
žáků. Návrh zahrnuje rozdělení prostředků dle aktuálních 
potřeb jednotlivých tříd v celkové sumě příspěvku od rady 
rodičů v hodnotě 10 tis za školní rok

► Předání zodpovědnosti z rodičů na RR
►Hlasování 

Aneta Janíčková



Témata k diskusi – různé
Plán příštího zasedání – 2025

 Návrh posledního zasedání tohoto školního roku je 3.6. 2025


